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CONCEPT 
Verslag Algemene Ledenvergadering S.C. Excelsior d.d. 1 november 2022 

 
 

Aanwezig volgens presentielijst: 
Bestuur:  

C.ock van Zanten (vz.), Jacko van Ast (secretaris) Pieter van Stijn (penningmeester) Joris de Caluwé 
(commerciële zaken), Bas Endlich (algemene zaken).  

Leden van Verdienste:  
John van Tilburg, Simon Kelder, Cock van Zanten, Jacko van Ast.  

Leden: 
Henk Bauer, Dick van Verre, Leon van Zanten, Arthur Rasenberg, Randy Essed, Erman Derbeder, 
Patrick de Bruijne, Turkilery Cephe, Anne Nurra, Guido Langendoen, Bob de Lange 

Leden aanwezig tot 20.15 uur:  
M. Diepstraten, Tycho Plomp, Ricardo Kattestaart, Ruud Hoogerwerf, Quirijn Lodder, Dario van 
Grunsven, Niels Heymens Visser, Rui de Miranda, Ivo Manuputty, Teun Ligthart, Mark Lard, 
Mehdi Echankouki, Claes Cools, Julian Kneefel, Berend Rasenberg, Ivan Dé van Essen, Joep Klomp, 
Casper Schot, Sonny van Schaik, Aly Elshakankiry, Sam Dutilh, Kyan Keijzer, Karsten van 
Merkensteijn, Ebbe Boere, Willem Rasenberg. 

Aanwezig volgens constatering secretaris:  
Herman Brinkman, Bronno Brons, Gerard Ketel, Hans Slager.   

Afwezig met bericht van verhindering:  
Martin Borsboom, Wim van Merkensteijn. 
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• Opening 
Voorzitter Cock van Zanten opent om 20.05 uur de vergadering met de vraag waarom er zoveel 
leden aanwezig zijn. “Iedereen wil zeker weten dat de voorzitter echt weggaat” is de verklaring 
die hij zelf het meest voor de hand vindt liggen.  
Vervolgens wordt stil gestaan bij de leden die zijn overleden in de afgelopen periode, waar onder 
ons Lid van Verdienste Riet Beijer en voormalig hoofdsponsor van Losa Automatics en trainer Aad 
Veerman.  
 

• Mededelingen 
De Voorzitter begint met de mededeling dat de geplande voorzittersverkiezingen in overleg met de 
kandidaat voorzitters Jacko van Ast en Patrick de Bruijne wordt uitgesteld. De kandidaten krijgen 
eerst de tijd om aan de leden duidelijk te maken waarvoor ze staan, zodat de leden in de ALV een 
verantwoorde keuze kunnen maken. Tevens geeft hij aan dat als niet de door het bestuur 
voorgedragen kandidaat wordt gekozen het voltallige bestuur zal opstappen.  
(naschrift secretaris; Inmiddels is deze verkiezing in overleg met alle betrokkenen vastgesteld op 17 
januari 2023 en hebben beide voorzitterskandidaten zich ten behoeve van de eenheid van 
Excelsior teruggetrokken, ten faveure van een derde kandidaat Joris de Caluwe. Door de krachten 
te verenigen gaan betrokkenen ervan uit de beste resultaten voor Excelsior te kunnen bereiken.) 
 
Na deze mededeling vertrekt het grootste deel van de aanwezigen uit de ALV. 

 
• Notulen van de algemene ledenvergadering van 2 november 2021 
Worden ongewijzigd vastgesteld.  

 
• Ingekomen stukken 
Geen 
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• Jaarverslag secretaris seizoen 2021 – 2022  
De secretaris, Jacko van Ast licht zijn verslag toe. 

• We blijken goed door de coronacrisis zijn gekomen, zoals ook in het verslag van de 
penningmeester naar voren komt. Dank aan alle betrokkenen. 

• Het eerste elftal moest enkele wedstrijden voor het einde van de competitie worden 
teruggetrokken; dit werd als een buitengewoon vervelend besluit ervaren. In vervolg 
hierop is dit seizoen geen eerste elftal ingeschreven, om de jonge spelers in de Onder 
23 teams te laten rijpen in hun eigen leeftijdsgroep. 

• Er is toegewerkt naar de inzet van meer vrijwilligers, door bij de aanname van nieuwe 
leden een vrijwilligersinzet van een halve dag per jaar te eisen. 

• Om de continuïteit van de kantine te vergroten en de openingsuren te verlengen is 
een nieuwe medewerkster voor de bar aangenomen (Nina Moerman). Hiermee wordt 
beoogd ook de gezelligheid op de zaterdag te vergroten. 

• Opnieuw is veel aandacht uitgegaan naar de stadionontwikkelingsplannen voor 
Woudestein. Ook voorzitter Bob de Lange van Excelsior Rotterdam gaat hier later in de 
vergadering verder op in.  

 
Er zijn er geen opmerkingen en de vergadering stemt in met het jaarverslag. 
 

 
 
• Jaarverslag penningmeester seizoen 2021 – 2022 
De penningmeester Pieter van Stijn geeft een toelichting op het opgestelde financiële verslag. Hij 
dankt daarbij Henk Lavrijsen voor het aanleveren van een deel van de gegevens. Er is een positief 
resultaat, maar dat is vertekend door Corona en de hierbij behorende subsidies. Het is mogelijk 
dat een deel van de ‘corona-subsidies’ nog moet worden terugbetaald.  
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Dick van Verre vraagt naar de post “andere inkomsten”; het gaat hier om allerlei kleine inkomsten, 
zoals bijvoorbeeld entree voor de toernooien. 
Hans Slager vraagt zich af of de aanzienlijke lening die in coronatijd is aangegaan nu versneld gaat 
worden afgelast. Het bestuur zal zich hierover beraden in overleg met de leningverstrekkers. 
Randy Essed vraagt of de nieuwe gebouwen ook in eigendom zijn. De gebouwen zijn in eigendom 
van de Stichting Woudestein, waarmee door onze vereniging een gebruiksovereenkomst is 
afgesproken.  
Penningmeester en bestuur worden decharge verleend voor het financiële beleid. 
 
• Begroting 2022-2023 
Ook de uitgedeelde begroting wordt door penningmeester Pieter van Stijn toegelicht.  
De te verwachten contributie-inkomsten zijn hoger vanwege een stijging van de contributie bij de 
meidenopleiding. De kledingbijdrage is lager geworden omdat in tegenstelling tot vorig jaar nu 
geen nieuwe kleding behoeft te worden gekocht. Er is voor 10.000 euro voetballen gekocht, maar 
ook een mooie opbergkast met als doel dat minder ballen zullen verdwijnen.. 
En per 1/12 komt Nina Moerman de kantine beheren. Het is de grote vraag wat uiteindelijk de 
energiekosten gaan worden. 
 
• Jubilarissen  
Hoewel Leon van Zanten 25 jaar geleden lid is geworden, blijkt hij er twee jaar tussenuit te zijn 
geweest. Vorige week werd duidelijk dat hierdoor de huldiging helaas niet door kon gaan. 
 
• Bestuursbenoemingen:  
Joris de Caluwé treedt af als bestuurslid commerciële zaken en wordt vervolgens met volledige 
instemming van de aanwezigen benoemd voor een nieuwe termijn van 3 jaar. 
Vervolgens pakt Cock van Zanten de donkergrijze vuilniszak waarin de beroemde voorzittershamer 
van Sportclub Excelsior zich bevindt. Legendes als Henk Zon en Jaap Bontenbal hebben er ooit 
putten mee in de vergadertafel geslagen. Overigens valt op dat de makers van de hamer ten 
onrechte 1906 als oprichtingsdatum voor onze prachtige club hebben opgenomen…Met een 
plechtig gebaar wordt de hamer doorgegeven aan interim-voorzitter Jacko van Ast.  
 

 
 
Het agendapunt over de benoeming van een nieuwe voorzitter is, zoals bij mededelingen is 
vermeld, vervallen.  
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• Ingelast agendapunt Cock van Zanten 
Interim-voorzitter Jacko van Ast geeft aan dat hij 20 jaar als vice-voorzitter heeft zitten wachten 
op dit moment: eindelijk gaat hij weg; eindelijk “de man met de hamer”! Ook al is het dan als 
interim-voorzitter, hij voelt het als een grote eer om deze historische hamer te mogen 
overnemen.  
Het eerste besluit dat de tijdelijk voorzitter wil nemen is de benoeming van Cock van Zanten voor 
al zijn verdiensten tot erelid. Daarvoor moet tenminste van 4/5 van de uitgebrachte stemmen de 
voordracht van het bestuur ondersteunen. Cock werd in 1958 lid, op 10 jarige leeftijd. Na kort bij 
onder meer Eureka te hebben gevoetbald, werd hij in 1967 opnieuw lid. Hij was een 
verdienstelijk voetballer bij het tweede en later in ons eerste - toen nog het derde - van de hele 
club. Hij was leider, zat in vele commissies, het jeugdbestuur, amateurbestuur, hij was 
penningmeester -eerst nog met zijn helaas overleden Dicky, en hij was 25 jaar voorzitter. En ook 
speelde hij Sinterklaas - met Zwarte Pieten...toch heeft het bestuur gemeend hem te moeten 
voordragen. 
Unaniem wordt besloten dat Cock van Zanten wordt benoemd tot erelid.  
Het tweede besluit dat de interim-voorzitter - al bijna 20 jaar - had willen nemen, is de invoering 
van het Broodje Kip Kerry! We gaan het zien; daar komt het bestuur op terug… 
 
• De voorzitter van Excelsior Rotterdam Bob de Lange, geeft een toelichting op recente 

ontwikkelingen bij het BVO-gedeelte van Excelsior 
Bob de Lange stelt als eerste dat hij het een wijs besluit acht om de voorzittersverkiezingen uit te 
stellen. Hij benadrukt zijn visie dat alle onderdelen van Excelsior een grote liefst harmonieuze 
familie vormen.  
 

 
 
Verder wijst hij op de sensationele promotiewedstrijd tegen ADO-Den Haag, die ongetwijfeld  
ook bij de sportclubleden opzien hebben gebaard.  
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Vervolgens vertelt hij uitgebreid over de financiële en sportieve uitdagingen van zijn Excelsior 
Rotterdam. Met een positief netto resultaat van 1 ½ miljoen kan van een rooskleurig jaar worden 
gesproken. Hierbij hebben de transfers van Mats Wieffer naar Feyenoord en Thijs Dallinga naar 
Toulouse een belangrijke rol gespeeld.  
Ook waren er ingrijpende vernieuwingen, gesymboliseerd in de nieuwe naam en logo. Zo werd 
flink aan de organisatie gesleuteld. Voor ons vooral van belang is dat Marco van Lochem is 
weggegaan als Hoofd van de Excelsior Jeugd Opleiding, en is vervangen door Rogier Veenstra en 
Sjoerd Bos. Ook Nick Kersten is gestopt, en inmiddels opgevolgd door Niels van Duinen. Verder is 
Niels Redert van de Excelsior Foundation vervangen door Frank Vijg en is Sebby Clay van 
Hospitality opgevolgd door Remco Witte. Het bestuur werd versterkt met Mario Been en adviseur 
vastgoed Wim Raven. 
Ten slotte komt de stand van zaken rond de plannen voor stadionontwikkeling en de 
gebiedsontwikkeling van de omgeving van Woudestein ook uitgebreid aan bod. 
 
• Rondvraag 
- Arthur Rasenberg vraagt of de nieuwe accommodatie in het nieuw te bouwen stadion wordt 
geplaatst.  
Op dit moment is daar nog geen besluit over genomen.  
- Randy Essed vraagt zich af of het 7x7-voetbal weer terig kan naar de aanvangstijd van 20.00 uur; 
nu wordt de eindtijd van de tweede wedstrijdronde van 22.30 uur te laat ervaren. 
Het bestuur zou dat graag willen maar betwijfelt of er voldoende ruimte zal zijn op de velden 
voor alle trainingen. In elk geval wordt het verzoek volgend seizoen weer meegenomen in de 
planning. 
- Arthur Rasenberg stelt voor bij alle jeugdleden een van de ouders ook lid te laten worden voor 
een lagere contributie. Zo verkrijgen zij ook stemrecht. 
Het bestuur ziet graag meer betrokkenheid van de jeugdleden en hun ouders en zal een voorstel 
voor het stemrecht formuleren. Dit past bij het aanpassen van de statuten, waar de secretaris al 
mee begonnen is. Volgende jaar zal het bestuur een wijzigingsvoorstel voor de statuten doen. 
- Bob de Lange vraagt zich af waarom zoveel leden na de lagere school naar een andere club gaan, 
bijvoorbeeld naar VOC. 
De interim-voorzitter houdt het op het speciale elitaire karakter van VOC, maar weet ook dat 
spelers om sportieve redenen naar een andere club gaan. Door onze hoogste teams op een hoger 
niveau te laten uitkomen kan hier wellicht iets aan worden gedaan. Overigens is het aantal spelers 
dat naar VOC is vertrokken zeer gering. 
- Simon Kelder wil eerst het huidige bestuur complimenteren met hetgeen is bereikt en de wijze 
waarop de leden hun werkzaamheden invullen. Hij is verrast dat er twee kandidaten zijn voor het 
voorzitterschap waar er bij de meeste clubs niemand te vinden is. 
Verder wil hij graag nog even stilstaan bij het vertrek van Cock van Zanten; hij heeft sinds hij in 
1962 lid werd vele jaren met hem samengewerkt. Hij refereert aan de samenwerking met Cock bij 
de samenstelling van de statuten, waarbij er in eerste instantie in tegenstelling tot veel andere 
eredivisieclubs, werd gekozen om als een club door te gaan. Pas later is er besloten om de 
financiële risico’s voor de sportclub te beperken en een duidelijke splitsing door te voeren. Simon 
heeft hiervoor samen met Cock aan de basis gestaan. 
Verder denkt hij nog met veel plezier terug aan de vele feesten en partijen, en in het bijzonder de 
biljartclub, met de jaarlijkse uitjes. In algemene zin bewondert hij Cock enorm, niet allen qua 
bestuurswerkzaamheden, maar zeker ook voor wat hij heeft betekend bij het verzorgen van zijn 
zieke vrouw Dicky. Helaas kan hij vrijdag niet bij het feestje voor Cock’s afscheid aanwezig zijn, 
omdat hij dan naar Barendrecht moet vanwege zijn 50-jarig lidmaatschap van die club. Daarom 
dankt hij Cock vandaag, op deze manier. 
Vervolgens krijgt namens de stichting Rotterdam Sportsupport ook ons contactpersoon Daan 
Baecke het woord. Hij geeft aan veel waardering te hebben voor het werk van het bestuur van SC 
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Excelsior en roemt de rol die Cock daarin heeft. Met een mooie bos bloemen bevestigt hij zijn 
waardering voor de prettige samenwerking met onze club. 
Cock neemt alle dankbetuigingen zichtbaar geëmotioneerd in ontvangst.  
Een tijdperk wordt afgesloten! 
(Naschrift secretaris; Op vrijdag 4 november krijgt Cock ook de onderscheiding “Lid van verdienste 
van de Knvb” nog opgespeld.) 
 

 
 
• Sluiting 
De interim-voorzitter nodigt alle aanwezigen uit voor komende vrijdag om bij het feestelijk 
afscheid van erelid Cock van Zanten te zijn, wederom in onze kantine. Vervolgens kunnen de leden 
bij Herman, Bronno en Gerard achter de bar een drankje en een hapje komen halen. Daarna sluit 
interim-voorzitter Jacko van Ast de vergadering 
 

 
 

JvA/Verslag ALV 2022 


